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Από το υπ’ αριθ. 15/2011 πρακτικό συνεδρίασης  
του Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου Βέροιας 

 
Αρ. απόφ. 354/2011                                                      

Π ε ρ ί λ η ψ η 
Αναβολή συζήτησης και λήψης απόφασης επί του  15ου 
θέματος «Επί εισηγήσεως Επιτροπής Ποιότητας Ζωής 
για τροποποίηση του Κανονισμού Χορήγησης Αδειών 
καταστημάτων υγειονομικού ενδιαφέροντος και 
λειτουργίας πεζοδρόμων». 

 
         Σήμερα 22 Ιουνίου του έτους 2011 ημέρα της εβδομάδας Τετάρτη και ώρα 19:00 συνήλθε σε 
τακτική συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο στην αίθουσα συνεδριάσεων του Δημοτικού Συμβουλίου 
Βέροιας, Μητροπόλεως 46, στο Δημαρχείο, ύστερα από την με ημερομηνία 17-6-2011 γραπτή 
πρόσκληση του Προέδρου που δόθηκε σ’ όλους τους Συμβούλους, τους Προέδρους Δημοτικών & 
Τοπικών Κοινοτήτων, τους Εκπροσώπους Τοπικών Κοινοτήτων, τον Πρόεδρο του Τοπικού Συμβουλίου 
Νέων και στην Δήμαρχο, σύμφωνα με τις διατάξεις του άρθρου 67 του Ν. 3852/2010 και του άρθρου 7 
του Ν. 3443/2006. 
          Αφού διαπιστώθηκε ότι παραβρίσκεται ο αναπληρωτής Δημάρχου Κων/νος Βοργιαζίδης και ότι 
υπάρχει νόμιμη απαρτία, αφού επί συνόλου 41 μελών βρέθηκαν παρόντα  38 μέλη: 

                  Παρόντες                                                                                           Απόντες 
1)Δ. Δάσκαλος, 2)Μ. Σουμελίδης, 3)Θ. Θεοδωρίδης, 4)Γ. 
Μιχαηλίδης, 5)Α. Λαζαρίδης, 6)Ν. Τσιαμήτρος, 7)Β. 
Σταυροπούλου-Μπακαμτζόγλου, 8)Ε. Αρχοντάκη-Γεωργίου, 9)Π. 
Παυλίδης, 10)Τ. Χατζηαθανασίου, 11)Θ. Αγγελίνας, 12)Λ. 
Πουλασουχίδης, 13)Κ. Βοργιαζίδης, 14)Ν. Μωυσιάδης, 15)Χ. 
Κούτρας, 16)Ν. Μαυροκεφαλίδης, 17)Χ. Γαϊτάνου-Γεωργιάδου, 
18)Π. Τσαπαρόπουλος, 19)Α. Καγκελίδης, 20)Μ. Παπαϊωνάννου, 
21)Θ. Κορωνάς, 22)Κ. Συμεωνίδης, 23)Γ. Κάκαρης, 24)Β. 
Παπαδόπουλος, 25)Κ. Κουτσαντάς, 26)Λ. Τσαβδαρίδης, 27)Α. 
Νεστορόπουλος, 28)Α. Γκαμπέσης, 29)Α. Βεσυρόπουλος, 30)Β. 
Γιαννουλάκης, 31)Χ. Τσιούντας, 32)Ε. Γουναράς, 33)Κ. 
Παναγιωτίδης, 34)Δ. Γκέκα, 35)Α. Παπαδόπουλος, 36)Ι. Σοφρόνωφ, 
37)Γ. Μελιόπουλος, 38)Χ. Σαββαϊδου. 

Κ. Κοστογλίδου, Γ. Σουμπέκας, Σ. 
Κουμτσίδης. 

Παρόντες πρόεδροι Δημ. & Τοπ. Κοινοτήτων                                              Παρών Πρόεδρος 
         & Εκπρόσωποι Τοπ. Κοινοτήτων                                                               Τ.Σ. Νέων 

Η. Τσιαμήτρος, Δ. Κουλουριώτης, Χ. Δουλγερίδου, Α. Βοργιαζίδου, Ι. 
Παπαδόπουλος, Α. Πέτρου, Ε. Κελεσίδης, Σ. Ρίσσου, Ν. Αγγέλου, Ι. 
Καπετανίδης. 

Κ. Καπανίδης 

Απόντες πρόεδροι Δημ. & Τοπ. Κοινοτήτων 
& Εκπρόσωποι Τοπ. Κοινοτήτων 

Θ. Σούλας, Ι. Λιάτσου, Σ. Κρομμύδας, Ε. Εμμανουηλίδης, Η. Σοφιανίδης, Σ. Μισοκέφαλος, Α. Κακαγιάννης, Α. Ορφανίδου, 
Η. Μπατσαράς, Γ. Οικονόμου, Ι. Χειμώνας, Κ. Νένος, Χ. Τσανασίδης, Π. Ποταμόπουλος, Π. Πιτούλιας, Κ. Τζήμας, Μ. 
Λαμπριανίδης, Μ. Τέτος. 

 
Σημείωση: 1) Κατά την προ ημερήσιας διάταξης συζήτηση προσήλθε ο κ. Λ. Πουλασουχίδης. 
2) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 352/2011 απόφασης προσήλθε ο κ. Μ. Σουμελίδης και αποχώρησαν οι κ.κ. Δ. Δάσκαλος, Κ. Παναγιωτίδης. 
3) Κατά τη συζήτηση του 2ου έκτακτου θέματος προσήλθαν οι κ.κ. Δ. Δάσκαλος, Κ. Παναγιωτίδης και αποχώρησαν οι κ.κ. Μ. Σουμελίδης, Θ. Θεοδωρίδης, 
Γ. Μιχαηλίδης. 
4) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 353/2011 απόφασης προσήλθαν οι κ.κ. Τ. Χατζηαθανασίου, Θ. Θεοδωρίδης, Γ. Μιχαηλίδης. 
5) Κατά τη συζήτηση της αριθ.  354/2011 απόφασης προσήλθαν οι κ.κ. Κ. Συμεωνίδης, Α. Βεσυρόπουλος. 
6) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 355/2011 απόφασης αποχώρησε ο κ. Χ. Τσιούντας. 
7) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 368/2011 απόφασης αποχώρησε ο κ. Κ. Βοργιαζίδης. 
8) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 371/2011 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Α. Γκαμπέσης, Ν. Τσιαμήτρος, Ι. Σοφρόνωφ, Γ. Μελιόπουλος. 
9) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 380/2011 απόφασης προσήλθαν οι κ.κ. Ι. Σοφρόνωφ, Γ. Μελιόπουλος και αποχώρησε ο κ. Γ. Μιχαηλίδης. 
10) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 382/2011 απόφασης προσήλθε ο κ. Γ. Μιχαηλίδης και αποχώρησαν οι κ.κ. Ν. Μωυσιάδης, Ι. Σοφρόνωφ, Γ. Μελιόπουλος. 
11) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 384/2011 απόφασης προσήλθε ο κ. Κ. Βοργιαζίδης. 
12) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 388/2011 απόφασης προσήλθε ο κ. Ν. Μωυσιάδης και αποχώρησαν οι κ.κ. Κ. Παναγιωτίδης, Α. Παπαδόπουλος. 

 
 
 
 



 
 
 Στη συνέχεια ο πρόεδρος εισηγούμενος το  15ο θέμα της ημερήσιας διάταξης, 
έθεσε υπόψη του συμβουλίου το από 3-6-2011 εισηγητικό σημείωμα της 
αντιδημάρχου Ελισάβετ Αρχοντάκη, το οποίο έχει ως εξής: 
          Σας γνωρίζουμε ότι με την υπ’ αρ. 529/07 απόφασή του το Δημοτικό 
Συμβούλιο είχε εγκρίνει:  
α)την τροποποίηση του Κανονισμού Χορήγησης Αδειών Κ.Υ.Ε. και λειτουργίας 
πεζοδρόμων του Δήμου Βεροίας, που είχε εγκριθεί με την υπ’ αρ. 455/95 όμοια, όπως 
αυτός είχε τροποποιηθεί – συμπληρωθεί και ισχύει και ειδικότερα της παραγράφου 3 του 
άρθ. 5 και τη μη χορήγηση αδειών ίδρυσης και λειτουργίας Κ.Υ.Ε. στο πεζοδρομημένο 
εμπορικό κέντρο και στην οδό Κοντογεωργάκη, για καταστήματα Καφέ – Μπαρ, 
Καφετέριες, Καφενεία, Ζαχαροπλαστεία, Ταβέρνες, Εστιατόρια κτλ. 
β) την ανάκληση- κατάργηση της υπ’ αρ. 494/03 απόφασης του Δημοτικού Συμβουλίου. 
Κατά τα λοιπά ισχύουν οι υπ’ αρ. 455/95, 353/96 και 101α/98 αποφάσεις του Δ.Σ. 
γ) Η υποπαράγραφος ΙΙΙ του άρθ. 5 του ως άνω Κανονισμού Χορήγησης Αδειών Κ.Υ.Ε. 
μετά τις τροποποιήσεις έχει ως εξής: 
«ΙΙΙ. Στην περιοχή του πεζοδρομημένου εμπορικού κέντρου επιτρέπεται η χορήγηση αδειών 
λειτουργίας μόνο σε εστιατόρια, ταβέρνες, ουζερί, σουβλατζίδικα, φαστ-φουντ, πρατήρια 
άρτου, παντοπωλεία, ζαχαροπλαστεία, τα οποία θα πωλούν γλυκά σε πακέτα, 
απαγορευομένης ρητά της χορήγησης αδειών για καφετερίες, καφενεία, καφέ, καφέ-μπαρ, 
σνακ-μπαρ, μπαράκια κτλ. Ακόμη απαγορεύεται η χορήγηση αδειών εγκατάστασης 
ηλεκτρονικών παιγνίων κάθε είδους. Οι τυχόν χορηγηθείσες άδειες ανανεώνονται κατά 
χρήση. Στα υφιστάμενα σήμερα καταστήματα υγειονομικού ενδιαφέροντος χορηγούνται 
άδειες κατά χρήση. Κατά τα λοιπά ισχύουν οι όροι της “γενικής” περιοχής καθώς και ο 
όρος της προσαρμογής της πρόσοψης όπως αυτοί αναλυτικά μνημονεύθηκαν πιο πάνω». 
δ) Ενέκρινε επίσης, κατ’ αρχήν τη σύνταξη μελέτης για τον καθορισμό των χρήσεων γης 
για την ίδρυση Κ.Υ.Ε. σε εντός σχεδίου περιοχές της πόλης Βεροίας και τη σύσταση 
ειδικής επιτροπής για τον καθορισμό των γενικών κατευθύνσεων και αρχών της εν λόγω 
μελέτης. 

Με την υπ’ αρ. 578/10 όμοια απόφασή του το Δημοτικό Συμβούλιο είχε εγκρίνει 
την τροποποίηση της ως άνω αποφάσεώς του προκειμένου να εξαιρούνται από την 
απαγόρευση έκδοσης νέων αδειών με την εξ υπ’ αρχής διαδικασία στις εν λόγω περιοχές, 
όσα καταστήματα υγειονομικού ενδιαφέροντος λειτουργούν με τραπεζοκαθίσματα και 
ειδικότερα: 
 Όταν ο μισθωτής- επιχειρηματίας αποφασίσει να εγκαταλείψει το κατάστημα 

χωρίς να έχει μεταβιβάσει την επιχείρηση στον εκμισθωτή ή σε τρίτον. 
 Όταν γίνει έξωση στον μισθωτή – επιχειρηματία λόγω οφειλών του. 
 Όταν ανακληθεί η άδε8ια λειτουργίας του καταστήματος λόγω παραβάσεων του 

μισθωτή – επιχειρηματία. 

Με την υπ’ αρ. 573/07 απόφασή του το Δημοτικό Συμβούλιο κατ’ αρχήν είχε 
ορίσει εξαμελή επιτροπή για τον καθορισμό των γενικών κατευθύνσεων και αρχών της 
μελέτης για τις χρήσεις γης στο Δήμο Βεροίας, αποτελούμενη από τους: 

1) Αντιδήμαρχο Τεχνικών, ως πρόεδρο. 
2) Δημοτικό Σύμβουλο μειοψηφούσας παράταξης, ως μέλος. 
3) Δημοτικό Σύμβουλο μειοψηφούσας παράταξης, ως μέλος. 
4) Εκπρόσωπο του Συλλόγου Αρχιτεκτόνων, ως μέλος. 
5) Εκπρόσωπο του Συλλόγου Επιστημόνων Μηχανικών, ως μέλος. 
6) Εκπρόσωπο του Τ.Ε.Ε., ως μέλος. 

Επιπλέον, είχε συγκροτήσει την επιτροπή για τον καθορισμό των γενικών 
κατευθύνσεων και αρχών της μελέτης για τις χρήσεις γης στο Δήμο Βεροίας, ως εξής: 

1. Δημήτριο Δάσκαλο, αντιδήμαρχο τεχνικών, ως πρόεδρο. 
2. Ιωάννη Καλαϊτζίδη, δημοτικό σύμβουλο, ως μέλος. 
3. Γεώργιο Ορφανίδη, δημοτικό σύμβουλο, ως μέλος. 
4. Αλέξανδρο Οικονόμου, εκπρόσωπο Συλλόγου Αρχιτεκτόνων, ως μέλος. 
5. Άρτεμις Καλογήρου, εκπρόσωπο του Συλλόγου Επιστημόνων Μηχανικών, ως 

μέλος. 
6. Τέλη Σιδηρόπουλο, εκπρόσωπο του Τ.Ε.Ε., ως μέλος. 



Με την από 23-3-2011 αίτησή της η εταιρεία «Χαρούσης Μιλτιάδης & Σία Ο.Ε.» με 
έδρα στη Βέροια και στην οδό Κάππου 2 & Αριστοτέλους, ζήτησε την άρση όλων των 
απαγορεύσεων ως προς τη δυνατότητα χορήγησης με την εξ υπ’ αρχής διαδικασία νέων 
αδειών ίδρ. & λειτουργίας σε Κ.Υ.Ε. με τραπεζοκαθίσματα στο πεζοδρομημένο εμπορικό 
κέντρο και στην οδό Κοντογεωργάκη. 

Επί του αυτού θέματος, το Συμβούλιο Δημοτικής Κοινότητας Βεροίας, με την υπ’ 
αρ. 35/2011 απόφασή του, οικεία βουλήσει,  προτείνει ομόφωνα: 
Α) Στους χώρους του πεζοδρομημένου κέντρου και της οδού Κοντογεωργάκη να 
επιτρέπεται η χορήγηση αδείας ίδρ. & λειτουργίας όλων των ειδών καταστημάτων 
υγειονομικού ενδιαφέροντος εκτός των παρακάτω εξαιρέσεων: 

1. Κέντρα διασκέδασης 
2. Καταστήματα υγειονομικού ενδιαφέροντος στα οποία εργάζονται γυναίκες 

αμοιβόμενες με ποσοστό επί της κατανάλωσης (κονσομασιόν) ή που προσφέρουν 
χορό, στριπτίζ κτλ 

3. Καταστήματα με ηλεκτρονικά παιχνίδια, εφ όσον βρίσκονται σε απόσταση 
μικρότερη των 50 μέτρων από σχολεία. 

Β) Επίσης, προτείνει την ανάθεση από το Δημοτικό Συμβούλιο μελέτης χρήσεων γης για 
καταστήματα υγειονομικού ενδιαφέροντος, που να αφορά ολόκληρο το πολεοδομικό 
συγκρότημα της Βέροιας μετά από διαβούλευση με όλους τους εμπλεκόμενους φορείς και 
στη συνέχεια να προχωρήσει σε έναν τεκμηριωμένο και τελικό κανονισμό χορήγησης 
αδειών σε Κ.Υ.Ε. 

Έχοντας υπ’ όψιν όλα τα προεκτεθέντα, παρακαλείται η Επιτροπή Ποιότητας Ζωής 
να εγκρίνει ή όχι την εισήγηση προς το Δημοτικό Συμβούλιο για: 
Α) την τροποποίηση του Κανονισμού Χορήγησης Αδειών Κ.Υ.Ε. και λειτουργίας 
πεζοδρόμων του Δήμου Βεροίας, ώστε στους χώρους του πεζοδρομημένου εμπορικού 
κέντρου που οριοθετείται από τις οδούς Κεντρικής – Μεγ. Αλεξάνδρου – Βενιζέλου – 
Μητροπόλεως – Θ. Ζωγιοπούλου και των οδών Φιλίππου,  Κοντογεωργάκη, Παστέρ, 
Έλλης, Καμαριωτίσσης & Καστανιάς, να επιτρέπεται η χορήγηση αδείας ίδρ. & 
λειτουργίας όλων των ειδών καταστημάτων υγειονομικού ενδιαφέροντος εκτός των 
παρακάτω εξαιρέσεων: 

1) Κέντρα διασκέδασης 
2) Καταστήματα υγειονομικού ενδιαφέροντος στα οποία εργάζονται γυναίκες 

αμοιβόμενες με ποσοστό επί της κατανάλωσης (κονσομασιόν) ή προσφέρουν 
χορό, στριπτίζ κτλ 

3) Καταστήματα με ηλεκτρονικά παιχνίδια, εφ όσον βρίσκονται σε απόσταση 
μικρότερη των 50 μέτρων από σχολεία. 

Β) την ανάκληση - κατάργηση των υπ’ αρ. 529/07 & 578/10 αποφάσεων του Δημοτικού 
Συμβουλίου. Κατά τα λοιπά ισχύουν οι υπ’ αρ. 455/95, 353/96, 101α/98 και 494/03 
αποφάσεις του Δ.Σ. 
         Εχοντας υπόψη όλα τα προεκτεθέντα, παρακαλείται το Δημοτικό Συμβούλιο να 
αποφασίσει σχετικά. 
 Και κάλεσε το συμβούλιο ν’ αποφασίσει σχετικά. 

Βοργιαζίδης: Κε πρόεδρε, το θέμα έρχεται εδώ κατόπιν απόφασης του 
συμβουλίου δημοτικής κοινότητας Βεροίας, και αφορά τη διαφοροποίηση που 
υπάρχει μέχρι τώρα όσον αφορά τη μη ύπαρξη δυνατότητας να υπάρχουν 
τραπεζοκαθίσματα στο πεζοδρομημένο εμπορικό κέντρο. Τι λέει λοιπόν η απόφαση 
του συμβουλίου δημοτικής κοινότητας Βεροίας την οποία υιοθέτησε η Επιτροπή 
Ποιότητας Ζωής; Λέει ότι προτείνουμε να τροποποιηθεί ο κανονισμός χορήγησης 
αδειών καταστημάτων υγειονομικού ενδιαφέροντος και λειτουργίας πεζοδρόμων του 
δήμου Βέροιας ώστε στους χώρους του πεζοδρομημένου εμπορικού κέντρου που 
οριοθετείτε από τις οδούς Κεντρικής, Μ. Αλεξάνδρου, Βενιζέλου, Μητροπόλεως, Θ. 
Ζωγιοπούλου, καθώς και τμημάτων των οδών Φιλίππου, Κοντογεωργάκη, Παστέρ, 
Έλλης, Καμαριωτίσσης  και Καστανιάς να επιτρέπεται η χορήγηση  άδεια ίδρυσης 
και λειτουργίας όλων των ειδών καταστημάτων υγειονομικού ενδιαφέροντος εκτός 
των κέντρων διασκέδασης και των καταστημάτων υγειονομικού ενδιαφέροντος στα 
οποία εργάζονται γυναίκες αμειβόμενες…., κονσομασιόν δηλαδή. Και παράλληλα 
προτείνει να ανακληθούν και να καταργηθούν όλες οι προηγούμενες αποφάσεις του 
δημοτικού συμβουλίου οι οποίες είναι αντίθετες προς αυτή την εισήγηση της 



δημοτικής κοινότητας Βεροίας και της Επιτροπής Ποιότητας Ζωής. Καταρχήν δεν 
έχω κάτι να πω. Η Επιτροπή Ποιότητας Ζωής δεν συμπεριέλαβε το νούμερο 3 στην 
πρότασή της. Αν δούμε στην Επιτροπή Ποιότητας Ζωής τι αποφάσισε, φαίνεται ότι 
το νούμερο 3 δεν υπάρχει, το απάλειψε.  
 Δήμαρχος: Επειδή έλειψα και δεν ενημερώθηκα, ήξερα ότι συζητιέται το θέμα 
στην Επιτροπή Ποιότητας Ζωής, αλλά δεν ήξερα ότι μπήκε στο δημοτικό συμβούλιο, 
ήθελα να ρωτήσω αν είναι εις γνώση του εμπορικού συλλόγου, αν έγινε σύσκεψη με 
τον εμπορικό σύλλογο, αν εξέφρασε άποψη και ποια είναι η άποψη του εμπορικού 
συλλόγου, γιατί ό,τι ίσχυε στο παρελθόν είχε να κάνει και με τη θέση του εμπορικού 
συλλόγου και την κατάσταση στην αγορά και το ύψος των ενοικίων. 
 Σοφρόνωφ: Γιατί στην εισήγηση στο εμπορικό κέντρο εμπλέκεται και η οδός 
Κοντογεωργάκη; Το συνδέω αυτό με μια αντίστοιχη περιοχή, την περιοχή της 
Κυριώτισσας, με την οποία η Κοντογεωργάκη έχει πολλά κοινά χαρακτηριστικά όσον 
αφορά το ιστορικό κέντρο της πόλης. 
 Γιαννουλάκης: Στην απόφαση του 2007 είχαμε πει να γίνει μια μελέτη και 
μάλιστα είχε οριστεί και μια επιτροπή κι από δημοτικούς συμβούλους η οποία θα 
αποφάσιζε τις χρήσεις του πεζοδρομημένου εμπορικού κέντρου. Τι άλλαξε; Πού είναι 
η μελέτη αυτή που υποσχεθήκατε ότι θα γίνει και φέρνετε σήμερα το θέμα στο 
δημοτικό συμβούλιο; Τι άλλαξε από τότε που λέγατε «θλίβομαι κι αγανακτώ και 
καταγγέλω δημόσια το πώς είναι δυνατό την ώρα που στα δικαστήρια σέρνονται 
εξαρτημένοι νέοι που πολλοί νέοι πέφτουν στο λούκι της εξάρτησης και του 
αλκοολισμού και εμείς θα ανοίξουμε και άλλα μαγαζιά»; Τι άλλαξε από τότε και 
φέρνετε σήμερα αυτό το θέμα;  
 Κάκαρης: Ποιος έφερε το θέμα; Γιατί ήρθε σ’ αυτή την επιτροπή και 
καταλήγει τώρα στο δημοτικό συμβούλιο; Ποια η ανάγκη; Ποια είναι τα κριτήρια και 
τα ελατήρια που συζήτησε κάτι τέτοιο η επιτροπή και προτείνει;  
 Δήμαρχος: Μια διευκρίνιση κ.πρόεδρε γιατί τέθηκε το ερώτημα από το 
συνάδελφο κ. Γ. Κάκαρη γιατί έρχεται το θέμα. Το θέμα είχε ζητήσει ο κ. 
Τσαβδαρίδης να έρθει στο δημοτικό συμβούλιο, απλώς εμένα με ενδιαφέρει αν 
εξαντλήθηκαν όλες οι συζητήσεις που έπρεπε να γίνουν, αν ρωτήθηκαν όλοι οι 
φορείς, αν απλώθηκε αυτή η κουβέντα γιατί είναι μεγάλες αποφάσεις αυτές, 
ενδεχόμενα να βοηθήσει τον εμπορικό κόσμο, ενδεχόμενα όχι αυτή η κίνηση, αλλά 
θέλει μια σοβαρή αντιμετώπιση και μάλιστα καλά είπε ο κ. Γιαννουλάκης είχε 
ανατεθεί, είχε αναλάβει ο σύλλογος αρχιτεκτόνων να προχωρήσει μια μελέτη και 
μάλιστα οικιοθελώς και δεσμεύτηκαν οι φίλοι του συλλόγου οι οποίοι πολλές φορές 
μας βοήθησαν, να καταθέσουν μια άποψη γι’ αυτό το θέμα εδώ στο δημοτικό 
συμβούλιο και σίγουρα τη μελέτη τους.  
 Ηλίας Τσαμήτρος: Κε πρόεδρε, ζητώ να παρέμβω γιατί έχω την εντύπωση ότι 
η ερώτηση που έγινε απευθύνεται για το πώς ήρθε το θέμα εδώ απευθύνεται κυρίως 
σε εμένα. Το θέμα ανακυρήχθηκε από τη δημοτική κοινότητα Βέροιας κατόπιν 
ενοχλήσεων συμπολιτών, συζητήσεων έξω, είναι οικία βούληση, η δημοτική 
κοινότητα έχει ιδιότητα να φέρει θέματα και να τα συζητήσει που αφορούν την πόλη, 
θεωρήσαμε κοιτώντας τις παλιές αποφάσεις του δημοτικού συμβουλίου και τους 
λόγους για τους οποίους είχαν παρθεί και οι οποίοι κυρίως ήταν εμπορικοί, δηλαδή 
για να μην ανεβούν τα ενοίκια στις περιοχές κλπ και βλέποντας ότι υπάρχουν πολλά 
άδεια μαγαζιά αυτή τη στιγμή στο εμπορικό κέντρο και σε όλες αυτές τις περιοχές 
ανοίκιαστα, κι ότι υπήρχε ενδιαφέρον από κάποιους που ήταν ιδιοκτήτες ή ήθελαν να 
νοικιάσουν μαγαζιά, να τα φτιάξουν τέτοιου είδους καταστήματα, θεωρήσαμε ότι δεν 
υπάρχουν πλέον αυτοί οι λόγοι που απαγόρευαν αυτές τις αποφάσεις του δημοτικού 
συμβουλίου και είπαμε να ανοίξουμε αυτή τη συζήτηση, βγάλαμε μια ομόφωνη 
απόφαση που να λέει αυτό ακριβώς που έρχεται στην εισήγηση και ήρθε και ένα 
δεύτερο μέρος το οποίο ζητούσε να γίνει μια επιτροπή η οποία θα αποφασίσει για τις 
χρήσεις γης σε όλα τα μέρη της πόλης όσον αφορά τα καταστήματα υγειονομικού 
ενδιαφέροντος. Αυτή ήταν η απόφαση της δημοτικής κοινότητας Βέροιας που πήγε 
στην Επιτροπή Ποιότητας Ζωής. 
 Βοργιαζίδης: Κε πρόεδρε, δεν έχω να πω κάτι διαφορετικό από αυτό που είπε 
ο Ηλίας Τσαμήτρος. Εμείς στην επιτροπή Ποιότητας Ζωής υιοθετήσαμε την απόφαση 



του συμβουλίου της δημοτικής κοινότητας για τους ίδιους ακριβώς λόγους. Βλέπουμε 
ότι υπάρχουν πολλά ξενοίκιαστα μαγαζιά, τα πράγματα έχουν αλλάξει πολύ σε σχέση 
με το πώς ήταν πριν από 4-5 χρόνια και νομίζουμε ότι πρέπει να δώσουμε ώθηση μ’ 
αυτό τον τρόπο. Θεωρούμε ότι δε θα επηρεάσουμε καθόλου τους εμπόρους, αφενός 
μεν γιατί υπάρχουν πολλά ανοιχτά μαγαζιά, αφετέρου δε γιατί οι τιμές δεν μπορούν 
να ανέβουν προς τα πάνω πλέον. 
 Πρόδρομος Αβραμίδης (Δικηγόρος): Θα ήθελα να σας πω ότι υπάρχει πέρα 
των άλλων των κοινωνικών θεμάτων υπάρχει και ένα νομικό ζήτημα στην όλη 
υπόθεση: αυτή τη στιγμή σε όλο το εμπορικό κέντρο και στον πεζόδρομο 
Κοντογεωργάκη, υπάρχει στο εμπορικό κέντρο ένα μόνο μαγαζί το οποίο είναι 
ψητοπωλείο και μπορεί κάποιος να κάτσει μέσα σε τραπέζι και να φάει. Αυτή τη 
στιγμή με το ισχύον καθεστώς δεν επιτρέπεται σε κανένα άλλο μαγαζί, και δε μιλάμε 
ούτε για καφετερία, ούτε για μπαρ, να νοικιαστεί και να γίνει μια ταβέρνα. Υπάρχει 
μόνο ένα, έχουμε δηλαδή επιτρέψει με αυτό το ισχύον καθεστώς, το οποίο αν πάμε 
στα δικαστήρια θα καταρριφθεί, σε ένα μόνο μαγαζί στο εμπορικό κέντρο να ισχύει 
ως ταβέρνα. Αυτό, αν πάμε στα δικαστήρια θα καταρριφθεί διότι δεν μπορεί να ισχύει 
αυτό το καθεστώς και επίσης δεν μπορούμε να είμαστε δέσμιοι μιας μελέτης η οποία 
καλώς ή κακώς λόγω των προβλημάτων δεν έχει έρθει αυτή τη στιγμή. Εγώ θεωρώ 
ότι θα πρέπει να αφήσουμε τα πράγματα να εξελιχθούν. Βρισκόμαστε σε μια περίοδο 
κρίσης, βλέπουμε ότι όλα τα μαγαζιά στο κέντρο ξενοικιάζονται το ένα μετά το άλλο, 
θα πρέπει να γίνει μια μελέτη κατά τη διάρκεια, από τη στιγμή μάλιστα που και οι 
χρήσεις γης το επιτρέπουν αυτά τα καταστήματα να λειτουργήσουν αυτή τη στιγμή 
ως έχει.  
 Αναστάσιος Κοντογουλίδης (Πρόεδρος Εμπορικού Συλλόγου Βέροιας): Κε 
πρόεδρε, κα δήμαρχε, αγαπητοί κύριοι σύμβουλοι, θα ήθελα να σας ευχαριστήσω 
καταρχάς που μου δίνετε το βήμα να μπούμε κι εμείς,  ο εμπορικός κόσμος, να 
εκφράσει τις απόψεις του και τις θέσεις του πάνω σε ένα θέμα  το οποίο προκύπτει 
και μπαίνει σήμερα από τη δημοτική κοινότητα η οποία  έκρινε συζητώντας με 
κάποιους πολίτες, εμείς δεν είμαστε πολίτες, ο εμπορικός σύλλογος δεν ανήκει στην 
κατηγορία των πολιτών, εμείς δεν έχουμε θέση στο θέμα αυτό προφανώς, και μπαίνει 
θέμα και μας λέει ο κ. αντιδήμαρχος ότι τα βρήκε πολύ σωστά και σοβαρά τα θέματα 
και από την πλευρά αυτή πάλι δεν  μπήκε στον κόπο ο κ. αντιδήμαρχος να συζητήσει 
μαζί μας. Θα ήθελα πάνω σε αυτό το θέμα να εκφράσουμε κι εμείς τις απόψεις μας 
επί ενός τόσο σοβαρού θέματος που αφορά τον εμπορικό κόσμο και την εύρυθμη 
λειτουργία της αγοράς  στο εμπορικό κέντρο. Ιστορικά, όταν δημιουργήθηκε το 
εμπορικό κέντρο σ’ εκείνη τη δύσκολη περίοδο της αλλαγής του τρόπου της 
λειτουργίας της αγοράς μας, πάρθηκαν γενναίες αποφάσεις, που είχαν στόχο την 
προστασία για τη λειτουργία της αγοράς, όσων βέβαια εμπόρων μπόρεσαν να 
σταθούνε από την αλλαγή του τρόπου και της συμπεριφοράς δηλαδή να μην μπορούν 
τα αμάξια να έρθουν και να προσεγγίσουν την αγορά. Γίνανε αλλαγές, φύγανε πολλοί 
συνάδελφοι και δημιουργήθηκε μία αγορά εμπορική. Έγιναν οι αλλαγές και σήμερα 
ζούμε και βιώνουμε τα αποτελέσματα αυτών των αποφάσεων των παρελθόντων ετών, 
πάλι δημοτικών συμβουλίων. Τα αποτελέσματα αυτά οδήγησαν σήμερα να υπάρχει 
μια υγιής αγορά η οποία μπορεί να σταθεί στην κρίση, με άκρως εμπορικό χαρακτήρα 
και είναι μια από τις καλύτερες και ανταγωνιστικότερες αγορές της περιοχής μας. 
Μπορούμε και λέμε με σιγουριά ότι είναι ένα στολίδι η αγορά μας και σ’ αυτή την 
κρίση αντέχει και ελκύει κόσμο από όμορους νομούς. Η προστασία και η λειτουργία 
αυτής της αγοράς είναι υποχρέωση όλων μας, γιατί οι αποφάσεις μας μπορούν να 
προκαλέσουν σύγχυση στην αγορά και να διαταραχθεί ο εμπορικός χαρακτήρας της 
με πιθανές καταστροφικές συνέπειες για το στεγασμένο εμπόριο. Είχαμε συμμετοχή 
στην επιτροπή διαβούλευσης, είχαμε εκθέσει και είχαμε φέρει τις απόψεις μας τις 
είχαμε πει, δεν ακουστήκαν πουθενά, δυστυχώς για εμάς μάλλον αποτελούμε μια 
αμελητέα ποσότητα μέσα σ’ αυτό το σύνολο και είχαμε εκφράσει τις επιφυλάξεις μας 
στην πρόταση του κ. Τσαβδαρίδη, το ότι έχει σχέση με το άνοιγμα των μαγαζιών με 
υγειονομικού χαρακτήρα μέσα στο εμπορικό κέντρο, εδώ ειπώθηκε. Θέλουμε να 
παρακαλέσουμε το διοικητικό συμβούλιο του δήμου μας  να προστατεύσει τον 
εμπορικό χαρακτήρα της αγοράς μας . Θέλουμε να ζητήσουμε εξάμηνη αναβολή της 



απόφασής σας σήμερα ώστε να έχετε τον ικανό χρόνο να ελέγξετε αν οι αποφάσεις 
του δημοτικού συμβουλίου εφαρμόζονται στην πράξη και να γίνει η ανάλογη μελέτη. 
Παράδειγμα: θα σας φέρω ένα απλό παράδειγμα αυτό που ζούμε και βιώνουμε 
σήμερα στην πόλη μας. η οδός Τσούπελη και Προφήτη Ηλία είναι οδοί τραπεζο-
καθισμάτων, στην οδό Τσούπελη δεν επιβίωσε εμπορικό κατάστημα, όσα ήταν 
έκλεισαν. Πιστεύετε ότι είναι δυνατή η συνύπαρξη των εμπορικών επιχειρήσεων με 
τέτοια συμπεριφορά των καταστηματαρχών υγειονομικού χαρακτήρα; Όταν εσείς 
βάζετε διαγραμμίσεις, κίτρινες γραμμές και βγαίνουν άλλες τρεις σειρές καθισμάτων 
μέσα στον εμπορικό χώρο και πως μπορούμε εμείς να συμφωνήσουμε όταν εσείς 
αδυνατείτε να εφαρμόστε το νόμο; Καταρχάς  εξασφαλίσατε τα του οίκου σας και 
μετά να είμαστε σύμφωνοι και να μην έχουμε καμιά αντίρρηση και καμιά 
διαμαρτυρία. Δε θέλουμε να υποδεικνύουμε σε εσάς εδώ, ούτε να μεμψιμοιρούμε 
αλλά σε ό,τι έχει σχέση στην εργασία μας και στην επιβίωση μας και την προστασία 
του δικαιώματος που έχουμε στην εργασία θα είμαστε παρόντες. Δεν αντέχει ο 
εμπορικός άκοσμος άλλους πειραματισμούς αλλά απαιτεί εδώ μέσα σοβαρές και 
τεκμηριωμένες αποφάσεις. Σας ευχαριστώ πολύ. 
 Δήμαρχος: Κε πρόεδρε, επειδή κι από την αρχική μου ερώτηση, φαντάζομαι 
γίνεται κατανοητό ότι πρόκειται για ένα πολύ σημαντικό θέμα, το οποίο δεν μπορεί 
να περάσει χωρίς διαβούλευση, κι όταν λέω διαβούλευση εννοώ ουσιαστική 
διαβούλευση. Θα παρακαλούσα πάρα πολύ τον αγαπητό συνάδελφο τον Ηλία τον 
Τσαμήτρο, να τα πάρει η δημοτική κοινότητα να αναβληθεί δηλαδή σήμερα και να 
προχωρήσει σε μια σειρά συναντήσεων, συζητήσεων, να γίνει μια ανοιχτή κουβέντα 
για το θέμα αυτό, είναι πολύ σοβαρό, δε θα εκφράσω φυσικά την άποψή μου εδώ 
αλλά προφανώς θα ήθελα κι εγώ να την εκφράσω, είναι σοβαρό θέμα, θα πρέπει να 
ζυγιάσουμε τα υπέρ και τα κατά, είναι κατανοητό το πρόβλημα των ιδιοκτητών, 
γνωστό και το ζήτημα των άδειων μαγαζιών επίσης είναι κακό και δίνει την εικόνα 
εγκατάλειψης της αγοράς, δεν ξέρω αν έτσι ή αλλιώς μπορεί να ζωντανέψει, δε θέλω 
να μπω στην ουσία αυτή τη στιγμή, αλλά θα παρακαλούσα πολύ, αν το κάνει δεκτό 
το σώμα, να υπάρξει μια αναβολή, όχι εξάμηνη κ. Κοντογουλίδη, νομίζω και πιο 
νωρίς μπορεί να αντιμετωπιστεί. Αν πάει στη διαβούλευση, γιατί θα πρέπει να έρθει 
κι ο σύλλογος αρχιτεκτόνων να μας πει τι απέγινε με αυτή την υποχρέωση που είχε 
αναλάβει όπως πολύ σωστά είπε ο κ. Γιαννουλάκης, αν εκφράσουν τις απόψεις τους 
οι φορείς ή οι συναρμόδιοι γι’ αυτό το θέμα, νομίζω ότι μπορούν να βγουν 
συμπεράσματα και μπορούν να βγουν αποφάσεις κοινή συναινέσει είτε έτσι είτε 
αλλιώς, αλλά σας παρακαλώ πολύ, ένα-δύο μήνες να γίνει μια διαβούλευση γι’ αυτό 
το ζήτημα, είναι σοβαρό και να εκφραστούν όσοι πρέπει να εκφραστούν. 
 Τσαβδαρίδης: Όταν σ’ αυτή την αίθουσα εδώ είπα κατ’ επανάληψη ότι αυτή η 
δημοτική αρχή με επικεφαλής την κα δήμαρχο δεν μπορεί να βοηθήσει στην επίλυση 
κανενός θέματος και κανενός προβλήματος, αντιμετώπισα την αντίδραση του κ. 
Τσαπαρόπουλου, ο οποίος είπε ότι καταφέρουμε με απαξιωτικούς χαρακτηρισμούς 
εναντίον της δημοτικής ομάδας που ηγείται του δήμου και βεβαίως πιστεύω 
ακράδαντα ότι όταν λέμε την αλήθεια και κάνουμε καλόπιστη και καλοπροαίρετη 
κριτική, δεν τίθεται θέμα απαξίωσης της δημοτικής ομάδας, εμείς με τη στάση μας 
δείξαμε ότι όπου μπορούμε να επαινέσουμε τη δημοτική αρχή για όποιες 
πρωτοβουλίες είναι προς το συμφέρον του δήμου, το έχουμε κάνει. Δε σημαίνει όμως 
ότι όταν κάνουμε καλόπιστη και καλοπροαίρετη κριτική και λέμε τα πράγματα με το 
όνομα τους ότι εμείς καταφερόμαστε με απαξιωτικούς και συκοφαντικούς 
χαρακτηρισμούς. Δεν είναι έτσι. Τι συνέβη στο συγκεκριμένο θέμα τώρα και πιστεύω 
ότι δε θα εγκληθώ αυτή τη φορά από τον κ. Τσαπαρόπουλο. Έρχεται ένα θέμα να 
συζητήσουμε, με πρωτοβουλία της κας δημάρχου, καλούμε ένα σωρό κόσμο να 
συμμετέχει σ’ αυτή τη διαδικασία, έρχεται ο πρόεδρος του εμπορικού συλλόγου, 
κάθονται τρεις ώρες οι άνθρωποι της πυροσβεστικής και ξαφνικά ξέρετε τι τους λέει 
η κα δήμαρχος που αυτή έφερε το θέμα; Να το αναβάλουμε, να δεχτεί το σώμα να το 
αναβάλουμε κι εσείς κε Κοντογουλίδη που περιμένατε τρεις ώρες για  να πάρετε το 
λόγο και οι άνθρωποι της πυροσβεστικής που δεν πήραν ακόμη το λόγο και δεν 
ξέρουμε πότε θα τον πάρουνε περίμεναν εδώ πέρα γιατί ξαφνικά η δήμαρχος 
κατάλαβε γιατί τώρα είδε για πρώτη φορά το θέμα, δεν το είχε δει προηγούμενα γιατί 



δεν ξέρει τι θέματα έρχονται στο δημοτικό συμβούλιο, το είπα το ξαναείπα, εσείς δε 
με πιστεύετε, δεν ξέρει η κα δήμαρχος τι θέματα έρχονται στο δημοτικό συμβούλιο, 
διότι αν ήξερε θα έλεγε από μόνη της παιδιά αυτό το θέμα δεν μπορεί να εισαχθεί τι 
άλλαξε δηλαδή τώρα και βλέπει ότι χωρίς διαβούλευση και πράγματι έτσι είναι, δεν 
μπορεί να συζητηθεί ένα τέτοιο θέμα. Όπως επίσης είπα κατ’ επανάληψη κα δήμαρχε 
ότι δε σέβεστε το δημοτικό συμβούλιο και ξέρετε γιατί δεν το σέβεστε; Διότι η 
απόφαση 573 του ’07, δικό σας δημοτικό συμβούλιο, εσείς ήσαστε στην ηγεσία που 
εσείς έχετε υποχρέωση να  εκτελέσετε κι αν δεν την εκτελέσετε κάνετε παράβαση 
καθήκοντος έλεγε: αποφάσισε να οριστεί εξαμελής επιτροπή για τον καθορισμό των 
γενικών κατευθύνσεων και αρχών της μελέτης κλπ, αντιδήμαρχο τεχνικών κι αυτά. 
Ρωτάει ο κ. Γιαννουλάκης γιατί δεν έγινε αυτή; ο σύλλογος αρχιτεκτόνων σας 
έφτιαξε; Με πρωτοβουλία του συλλόγου αρχιτεκτόνων θα γινόταν αυτή η επιτροπή ή 
του δήμου Βέροιας ο οποίος πήρε αυτή την απόφαση; Και τι κάνατε εσείς τρία χρόνια 
για αυτή την απόφαση του δημοτικού συμβουλίου; Γράψατε εδώ τους δημοτικούς 
συμβούλους στα παλιά σας τα παπούτσια. Όπως κάνετε πάντα, ευτυχώς έχουμε και 
λίγο κόσμο σήμερα και ακούει να μαθαίνει για το τι γίνεται εδώ. Τώρα λέει δεν έγινε 
διαβούλευση και καθίστε εσείς τώρα, βάλτε στην ημερησία διάταξη, να λέμε λόγια 
εδώ κλπ. Βέβαια με τιμάει αυτό που είπατε κα δήμαρχε, ότι το έφερα στο δημοτικό 
συμβούλιο γιατί το ζήτησε ο Τσαβδαρίδης. Αυτό εμένα με τιμά και σας ευχαριστώ 
πολύ που δίνετε τόση σημασία σ’ αυτά που ζητάει ο κ. Τσαβδαρίδης, τα θεωρείτε 
σημαντικά και τα φέρνετε στο δημοτικό συμβούλιο, εσείς το είπατε, δεν το είπα εγώ, 
όμως από τα λεγόμενα του κ. Τσαμήτρου αυτό το πράγμα διαψεύστηκε διότι η 
δημοτική κοινότητα ήταν αυτή οικεία βούληση που έφερε το θέμα στην επιτροπή 
ποιότητας ζωής και η επιτροπή ποιότητας ζωής έφερε όπως ήταν φυσιολογικά τα 
πράγματα δομημένα στο δημοτικό συμβούλιο, άρα δεν είναι η απαίτηση Τσαβδαρίδη 
που έφερε το θέμα, γιατί κάναμε μια κουβέντα που δεν είχε προ ημερησίας διάταξης 
κι έθεσα τέτοιο θέμα κι ούτε γενικευμένη κουβέντα έγινε για το συγκεκριμένο, 
συνεπώς αποδείχθηκε για άλλη μια φορά αυτό που λέω από την αρχή ότι 
απογοητεύετε τους δημότες της Βέροιας καθημερινά. Θα πρέπει λοιπόν για ένα τόσο 
σημαντικό θέμα πρώτον να εκτελέσετε την απόφαση του δημοτικού συμβουλίου που 
εσείς πήρατε, να συστήσετε την επιτροπή να μελετήσει η επιτροπή αυτή ό,τι πρέπει 
να μελετήσει, να συγκροτηθεί επίσης επιτροπή με την ίδια απόφαση που λέει για τον 
καθορισμό των γενικών κατευθύνσεων και αρχών της μελέτης με τους κ.κ. Δάσκαλο, 
Καλαϊτζιδη, Ορφανίδη. Δεν είναι πια δημοτικός σύμβουλος ο κ. Καλαϊτζίδης, οπότε 
πρέπει να ανατεθεί σε άλλους, να έρθουν κι ο εμπορικός σύλλογος κι όσοι φορείς 
πρέπει να έρθουν και είναι εμπλεκόμενοι σ’ αυτή εδώ την κατάσταση, ή να έχουν 
εκφράσει τις απόψεις τους πρώτα στη δημοτική κοινότητα ιεραρχικά, δευτερευόντως 
στην επιτροπή ποιότητας ζωής έτσι ώστε το θέμα να έρθει ώριμο από όλες τις 
απόψεις για να μπορέσει το δημοτικό συμβούλιο να έχει τις απόψεις όλων των 
εμπλεκομένων φορέων κι έτσι ο κάθε δημοτικός σύμβουλος έχοντας πλήρη άποψη 
και γνώση να κάνει την επιλογή και να ψηφίσει κατά συνείδηση αυτό που νομίζει ότι 
πρέπει να γίνει για να πάρει μπροστά η πόλη γιατί όσο είστε εσείς δήμαρχος αυτή η 
πόλη δεν μπορεί να πάρει μπροστά, το είδαμε τέσσερα χρόνια, κλείνουν τα μαγαζιά, 
δε φταίνε τα πεζοδρομημένα κέντρα, δε φταίει ότι δε δίνουμε άδειες στα 
πεζοδρομημένα κέντρα, φταίνε ότι δεν έχετε αναπτυξιακό όραμα και σχέδιο και δεν 
το λέω μόνο εγώ, το είπε κι ο κ. Μοραλίδης, ο υποστηρικτής σας, στη συνέντευξη 
που έδωσε στον κ. Καφτεράνη. 
 Παυλίδης: Νομίζω ότι η κα δήμαρχος έβαλε ένα θέμα προς αναβολή. Αν είναι 
να συζητάμε και στο τέλος να ψηφίσουμε αναβολή, τότε τι συζητάμε; Μήπως πρέπει 
να μπει σε ψηφοφορία να τελειώνουμε; 
 Δήμαρχος: Αν θέλετε να δημιουργήσουμε εντυπώσεις, ξέρετε πριν από λίγο 
μια κυρία πήγε να κατεβάσει την κουρτίνα της στο σπίτι, έπεσε έσπασε το πόδι της 
και πήγε στο νοσοκομείο. Φταίει η κα δήμαρχος; Λοιπόν, έβαλα ένα θέμα αναβολής. 
Το να δημιουργήσουμε εντυπώσεις εδώ είναι πολύ εύκολο αλλά ταλαιπωρούμε πολύ 
κόσμο και δε θα πω αυτό, ότι κουράσαμε τον κόσμο, αυτό που είπα την προηγούμενη 
φορά και επί προσωπικού ξεσηκώθηκε ο συνάδελφος.  



 Μιχαηλίδης: Τι απόφαση θα πάρετε; Αν το θέμα αναβληθεί, επειδή είναι 
κανονιστική διάταξη κε πρόεδρε, θα πάει ξανά στην επιτροπή διαβούλευσης, μετά 
στην επιτροπή ποιότητας ζωής και ξανά εδώ; Ποια είναι η διαδικασία; Είναι 
κανονιστική. Αναβάλλεται και θα έρθει απλώς πάλι στο δημοτικό συμβούλιο; Λάθος 
είναι. κ. Τσαβδαρίδη αν το θέμα αναβληθεί και πάει απλά στην επιτροπή 
διαβούλευσης και στο δημοτικό συμβούλιο είναι λάθος διαδικασία. Είναι 
κανονιστική διάταξη οπότε θέλει ξανά από την επιτροπή από την αρχή. Εγώ το λέω 
για να προφυλάξω το σώμα. 
 Δήμαρχος: Νομίζω η πρόταση μου ήταν σαφής. Ήταν σαφής και έλεγε να 
ξεκινήσει από τη δημοτική κοινότητα μια διαβούλευση με τους φορείς, το είπα 
αναλυτικά, είναι γραμμένο στα πρακτικά. Δεν μπερδεύω την επιτροπή διαβούλευσης 
με την ουσιαστική διαβούλευση που θα κάνει όχι για κάποιες ώρες αλλά για κάποιες 
μέρες η δημοτική κοινότητα. Ο κ. Τσαμήτρος μπορεί να προτείνει κάποιο χρονικό 
διάστημα. Εγώ είπα ένα μήνα, ο ίδιος μπορεί να πει ότι δεν αρκεί. Εγώ πρόεδρε είπα 
ένα μήνα, αν η δημοτική κοινότητα θεωρεί ότι δεν αρκεί γιατί έχουμε Ιούλιο και 
Αύγουστο μας, αυτό είναι μια άλλη ιστορία. Άρα μπορεί ο κ. Τσαμήτρος να προτείνει 
το χρόνο κι εγώ να τον δεχτώ.  
 Τσαμήτρος: Μην ξεχνάει κανείς, και ο πρόεδρος του εμπορικού συλλόγου 
εδώ, ότι η δημοτική κοινότητα Βέροιας, είναι αιρετό όργανο ανεξάρτητο και 
κυρίαρχο. Παίρνει αποφάσεις επί όλων των θεμάτων που αφορούν τη Βέροια, εξ 
οικείων ή όχι, και προτείνει. Είναι γνωμοδοτικό όργανο. Πιστεύω ότι ζυμώσεις και 
διαβουλεύσεις θα πρέπει να γίνονται πάνω στις προτάσεις της και σε άλλα όργανα, 
στην επιτροπή διαβούλευσης, στην επιτροπή ποιότητας ζωής. Θα μπορούσαμε να το 
ξαναδούμε εμείς αλλά δε νομίζω ότι θα μπορούσε να γίνει διαβούλευση πραγματική 
μέσα στα πλαίσια της δημοτικής κοινότητας. Εμείς θα το δούμε και επειδή είναι 
καλοκαίρι, μπορούμε να πούμε δυο μήνες.  
 Γιαννουλάκης: Κοι συνάδελφοι, για να μην έχουμε προβλήματα στην πορεία 
μετά τη διαβούλευση, υπήρχε μια απόφαση για τη δημιουργία δύο επιτροπών, την 
οποία είχε προτείνει ο κ. Τροχόπουλος από τους αρχιτέκτονες και δεν είχε αναλάβει 
κα δήμαρχε να την κάνει αυτός, είχε προτείνει να γίνουν οι επιτροπές, στην οποία θα 
συμμετείχε  και μέλος του συλλόγου αρχιτεκτόνων. Υπάρχουν δύο επιτροπές, θα 
πρέπει τα άτομα που λείπουν να αντικατασταθούν για να μπορέσουν να 
λειτουργήσουν, αλλιώς θα πρέπει να ανακληθούν αυτές οι αποφάσεις.  
 Δάσκαλος: Η επιτροπή αυτή που ορίστηκε με την απόφαση του 2007που 
ανέφερε ο κ. Τσαβδαρίδης, συνεδρίασε 6 φορές. Υπάρχουν πρακτικά, καταλήξαμε 
στο ότι πρέπει να γίνει μελέτη.  
 Δήμαρχος: Ας αφήσουμε λοιπόν και το Σεπτέμβριο για να γίνει η 
διαβούλευση. 
 Πρόεδρος: Ποιοι συμφωνούν με την πρόταση της Δημάρχου; 
 Υπέρ της πρότασης αυτής ψήφισαν 32 σύμβουλοι: 
Δ. Δάσκαλος, Θ. Θεοδωρίδης, Α. Λαζαρίδης, Ν. Τσιαμήτρος, Β. Σταυροπούλου-
Μπακαμτζόγλου, Ε. Αρχοντάκη-Γεωργίου, Π. Παυλίδης, Τ. Χατζηαθανασίου, Θ. 
Αγγελίνας, Λ. Πουλασουχίδης, Κ. Βοργιαζίδης, Ν. Μωυσιάδης, Χ. Κούτρας, Ν. 
Μαυροκεφαλίδης, Χ. Γαϊτάνου-Γεωργιάδου, Π. Τσαπαρόπουλος, Α. Καγκελίδης, Μ. 
Παπαϊωνάννου, Θ. Κορωνάς, Κ. Συμεωνίδης, Γ. Κάκαρης, Β. Παπαδόπουλος, Κ. 
Κουτσαντάς, Λ. Τσαβδαρίδης, Α. Νεστορόπουλος, Α. Γκαμπέσης, Α. Βεσυρόπουλος, 
Β. Γιαννουλάκης, Κ. Παναγιωτίδης, Δ. Γκέκα, Α. Παπαδόπουλος, Χ. Σαββαϊδου. 
 Κατά της πρότασης αυτής ψήφισαν οι δημοτικοί σύμβουλοι Γ. Μιχαηλίδης, 
Χ. Τσιούντας, Ε. Γουναράς, Ι. Σοφρόνωφ, Γ. Μελιόπουλος και ο πρόεδρος της 
Δημοτικής Κοινότητας Βέροιας Η. Τσιαμήτρος. 
 Το Δ.Σ μετά από διαλογική συζήτηση αφού έλαβε υπόψη: 
1.- Την πρόταση της Δημάρχου. 
2.- Το αποτέλεσμα της ψηφοφορίας. 
3.- Τις διατάξεις του άρθρου 65 του Ν. 3852/2010 (Πρόγραμμα Καλλικράτης). 
 

 
 



Αποφασίζει Κατά Πλειοψηφία 
 
 Αναβάλει τη συζήτηση και λήψη απόφασης επί του  15ου θέματος «Επί 
εισηγήσεως Επιτροπής Ποιότητας Ζωής για τροποποίηση του Κανονισμού 
Χορήγησης Αδειών καταστημάτων υγειονομικού ενδιαφέροντος και λειτουργίας 
πεζοδρόμων» προκειμένου να προηγηθεί ουσιαστική διαβούλευση επί του θέματος 
από τη Δημοτική Κοινότητα Βέροιας εντός τριών (3) μηνών. 

Η απόφαση έλαβε αύξ. αριθμό  354 / 2011 
.............................................................................................………................................. 
 Αφού εξαντλήθηκαν τα θέματα της ημερήσιας διάταξης λύθηκε η συνεδρίαση 
συντάχθηκε το πρακτικό αυτό και υπογράφηκε ως εξής: 
 

Ο ΠΡΟΕΔΡΟΣ Η ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ 
 
 

Νικόλαος Μαυροκεφαλίδης 

 
 

Δημητρούλα Γκέκα 
ΤΑ  ΜΕΛΗ ΠΡΟΕΔΡΟΙ ΔΗΜΟΤΙΚΩΝ ΚΟΙΝΟΤΗΤΩΝ 

Δ. Δάσκαλος  Η. Τσιαμήτρος  
Μ. Σουμελίδης  Δ. Κουλουριώτης  
Θ. Θεοδωρίδης     
Γ. Μιχαηλίδης   ΠΡΟΕΔΡΟΙ & ΕΚΠΡΟΣΩΠΟΙ 

ΤΟΠΙΚΩΝ ΚΟΙΝΟΤΗΤΩΝ 
 

Α.  Λαζαρίδης  Χ. Δουλγερίδου  
Ν.  Τσιαμήτρος  Α. Βοργιαζίδου  
Β. Σταυροπούλου-Μπακαμτζόγλου  Ι. Παπαδόπουλος  
Ε. Αρχοντάκη-Γεωργίου  Α. Πέτρου  
Π. Παυλίδης  Ε. Κελεσίδης  
Τ. Χατζηαθανασίου  Σ. Ρίσσου  
Θ. Αγγελίνας  Ν. Αγγέλου  
Λ. Πουλασουχίδης  Ι. Καπετανίδης  
Κ. Βοργιαζίδης     
Ν. Μωυσιάδης     
Χ. Κούτρας     
Χ. Γαϊτάνου-Γεωργιάδου     
Π. Τσαπαρόπουλος     
Α. Καγκελίδης     
Μ. Παπαϊωάννου     
Θ. Κορωνάς     
Κ. Συμεωνίδης     
Γ. Κάκαρης     
Β. Παπαδόπουλος     
Κ. Κουτσαντάς     
Λ. Τσαβδαρίδης     
Α.  Νεστορόπουλος     
Α. Γκαμπέσης     
Α. Βεσυρόπουλος     
Β. Γιαννουλάκης     
Χ. Τσιούντας     
Ε. Γουναράς  

Ακριβές απόσπασμα 
Βέροια  29-8-2011 

Η Δήμαρχος 
 
 
 

ΧΑΡΙΚΛΕΙΑ 
ΟΥΣΟΥΛΤΖΟΓΛΟΥ - ΓΕΩΡΓΙΑΔΗ 

Κ. Παναγιωτίδης 
Α. Παπαδόπουλος 
Ι. Σοφρόνωφ-Ταμπάκη 
Γ. Μελιόπουλος 
Χ. Σαββαϊδου 
  
  
  

 
 


